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Abstract (en)
The invention relates to a winding machine for winding a running paper web, having the following features: 1.1 two supporting rollers which form
with one another a winding bed for receiving the paper roll; 1.2 the paper web loops round one of the two supporting rollers during operation; 1.3
the other of the two supporting rollers is lowered relative to the first supporting roller, so that a plane drawn through the axes of the two supporting
rollers forms an angle to the horizontal. The invention is characterised by the following features: 1.4 the winding bed is formed solely from the two
supporting rollers; 1.5 the second supporting roller has a casing which has a substantially higher deformability than the casing of the first supporting
roller; 1.6 the two supporting rollers are at a fixed location. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Wickelmaschine zum Aufwickeln einer laufenden Papierbahn mit den folgenden Merkmalen: 1.1 zwei Tragwalzen,
die miteinander ein Wickelbett zur Aufnahme der Papierrolle bilden; 1.2 die eine der beiden Tragwalzen ist während des Betriebes von der
Papierbahn umschlungen; 1.3 die andere der beiden Tragwalzen ist gegenüber der ersten Tragwalze abgesenkt, so daß eine durch die Achsen
der beiden Tragwalzen gelegte Ebene mit der Horizontalen einen Winkel bildet. Die Erfindung ist durch die folgenden Merkmale gekennzeichnet:
1.4 das Wickelbett ist ausschließlich aus den beiden Tragwalzen gebildet; 1.5 die zweite Tragwalze weist einen Mantel auf, der wesentlich stärker
verformbar ist als der Mantel der ersten Tragwalze; 1.6 die beiden Tragwalzen sind ortsfest. <IMAGE>
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